

1.中文英文双面说明书 尺寸：130\*105mm/单面印单黑

**产品示意图**

伸缩/摇摆调频键: 短按调节7级伸缩功能频率, 长按3秒关闭该功能。  
 开关机键+震动调频键: 短按开启遥控待机模式, 连续短按调节10级震动力度, 长按3秒关闭所有功能。  
 加温键: 短按开启加温/长按3秒关闭该功能。  
 备注: 1. 先长按打开器具开关, 再短按打开遥控总开关(红灯亮), 遥控才能进入工作状态。  
 2. 所有键短按开机, 长按3秒关机。

开关键  
 长按开机/长按3秒关机, 短按调频

**使用说明**

- 使用前, 用清水或沐浴露冲洗干净, 随即擦干;
- 可吮吸本产品, 或用产品刺激胸部, 还可用产品抽插阴部肛部获得快感;
- 可打开您所需要的振频;
- 使用后, 用清水或沐浴露冲洗干净, 随即擦干, 并存放于阴凉之处。

**遥控供电说明**

- 保持遥控运行, 需1节1.5V电池。如电池失效, 请自行更换新电池。电池应以正确的极性放入电池间内。若长时间未使用产品, 请及时取出电池。
- 本遥控使用的电池为非充电电池, 非充电电池不能充电。不同类型的电池或新旧电池建议不要混用。电池不得暴露在诸如日照, 烘烤或类似过热环境以及潮湿的环境中, 电池应以正确的极性放入。
- 每次使用本产品前后, 请将其进行彻底清洗。清洗前确保产品处于关机状态, 电池已取出, 并且产品处于闭合(Close)状态。

**供电说明**

- 将USB线连接到一个USB电源适配器(不含该配件)或USB端口, 可以使用任何USB电源适配器进行充电。
- 完整充电一次需充电时长122分钟, 规格90分钟, 根据本器具内部残余电量的多少具体充电时间或有不同。
- 本器具完整充电后使用时间放电时长34分钟, 规格60分钟, 具体使用时间取决于您选择的震动模式。震动模式频率越高, 电池消耗越快。
- 废弃器具前, 必须将电池从器具中取出, 在取出电池时, 器具必须要断电, 电池应安全地处置。

**保养与维护**

- 每次使用前请使用中性肥皂和水清洗并擦干, 远离极端的高温或低温环境。
- 请将本产品贮藏于凉爽、通风、干燥处, 保证产品避免阳光直射、高温、重压、潮湿及污染。

**注意**

- 本品仅适合成年人使用, 非避孕用品, 请远离儿童放置。
- 使用过程中, 请勿过度用力, 请留意避免受伤。
- 请勿与他人混用本产品。使用过程中如有不适, 请立即停用本品。
- 须定期检查产品是否损坏, 发现损坏时应立即停止使用。
- 器具具有加热表面, 加热5分钟, 温度38度, 对热不敏感的人使用时必须注意。

- 1 -

**Operating Instructions (Choose the combination of modes you want):**  
**Note: Before using the remote control, please start the trusting dildo through the button at the bottom of the trusting dildo①.**

**1. Remote Control Mode**

**1.1 Turn on the dildo with remote control**  
 Open the battery compartment to remove the protective film on the battery, and insert the battery according to the +-pole. Short press the ON/OFF button of the remote control①, and the remote standby mode will be activated after the light prompt which means the dildo can be controlled with a remote control.

**1.2 Turn off the dildo with remote control**  
 When in standby or use mode, long press the ON/OFF button② of the remote control to turn off the dildo.  
 When the dildo has a vibration prompt and the light goes out, it means the power of the dildo is off.

**1.3 Select Thrusting & Rotation Function**  
 Short press thrusting /vibration button② to cycle through the thrusting and vibration mode. 5 thrusting and rotation modes can be selected.

**1.4 Select Vibration Function**  
 Short press the ON/OFF③ button to start the remote control mode, you can select the vibration mode by short pressing the button again, 10 vibration modes can be selected.

**1.5 Select Heating Function**  
 Short press the heating button④ to start the heating function.

**2. Manual Mode**

**Step1** Press the power button on the button of the dildo to start the dildo.

**Step2** After starting, short press the button on the button of the dildo to cycle to adjust the required mode.

**Step3** Press and hold for the power button three seconds to turn off the dildo.

**3. Charging method**  
 Connect the charging cable to the USB charging head (you can use the mobile phone charging head or bring your own), suck the magnetic charging head to the magnetic charging port on the back of the penis testicle. The red light flashes to indicate charging.

**Specifications:**

- Rated voltage 3.7V, rated current 8A
- Material: Liquid silicone
- Waterproof: life waterproof
- Charging time: about 2 hours to full, can be used continuously for about 45-60 minutes
- Remote control battery: 12V 27A

**Package Content:**  
 Vibrator\*1  
 Charging cable\*1  
 Remote control\*1  
 Manual\*1

**Warning:**

- It is recommended to use lubricating fluid for the first time when using it.
- Make sure to turn off the power of the dildo and the remote control after use, so as not to affect the use of the battery.
- Wash with clean water or neutral detergent after use, and dry in a ventilated place after washing.
- The product is waterproof for life, so it is not recommended to use it directly in water.
- The heating time is about 4-5 minutes, please use it with caution for people who are sensitive to heat.

- 2 -

FCC Warning:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could void your authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 0cm between the radiator and your body.